
Protokoll fört vid årsmöte med Ängomsbodarnas 
vägsamfållighet 2017-04-28 
Plats: Ängoms bygdegård 
Tid: 19:00 
Närvarolista: Ta kontakt med styrelsen. 

1. Rolf Johansson hälsade alla välkommen till stämman. 

2. Till mötesordförande väljs Lennart Uggeldahl. 

• 3. David Hellmin väljs till mötessekreterare. 

4. Inga Öström och Linda Johansson justerar protokollet. 

5. Dagordningen godkänns. 

6. Kallelsens stadgeenliga utlysande godkändes av stämman. 

7. Revisionsberättelsen gås igenom. 

8. Styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 

9. Framställningar från styrelsens eller motioner från medlemmarna. 
Rolf och Christina redogjorde för styrelsens beredning av motioner 
(se bilaga 1). Stämman fastslog att motionerna får anses som besvarade. 

10. Ersättning till styrelsen och revisorerna. 
Ersättning fastställs enligt följande: Ordförande, kassör och sekreterare 
erhåller I 000 kr. Revisorerna får ett hjärtligt tack. 

11. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd. 
Christina redogjorde. Samtliga av stämmans deltagare fick utskrivna 
kopior som redogjorde för samtliga delarna. Budgeten godkändes av 
stämman. 

12. Val av tre styrelseledamöter för en tid av två (2) år. 
Göran Johansson, Jan-Erik Nyberg och Christina Westberg. 

13. Val av högst tre suppleanter till styrelsen för en tid av ett (I) år. 
Hans grönlund, Karin Andersson. 

14. V~l av två revisorer och en suppleant för en tid av ett(l) år. 
Inga Oström, Ingrid Åsandcr, Tore Nordlund (revisorsuppleant) 



15. Val av valberedning för en tid av ett (l) år. 
Leif Backlund, Linda Johansson. Lennart Uggeldahl (sammankallande). 

16. Hastighets- och viktbegränsningar för vägen. 
Viktbegränsning: För att minska slitaget på vägen föreslår styrelsen att 
vägen stängs av för tung trafik under tjällossning. Christina redogjorde 
för förfarande med avstängningen. 

Hastighetsbegränsning. 
Styrelsen rekommenderar att 50 km/h är en lämplig hastighet, något som 
stämmans deltagare höll med om. 
Stämman ger styrelsens i uppdrag att titta på möjligheterna att sätta upp 
skyltar för både hastighets- och viktbegränsning. 

17. Övriga frågor. 
Hemsidan: Christina informerade att hemsidan nu finns uppe på adress: 
http://wvvw.angomsbodamasvsf.se. 

Bredband: Ordförande informerade om att luftburet bredband är 
framtiden och tar på sig att höra sig för angående detta. 

Arbetsdagar: Detta lejs in eftersom det är så få tillfällen. Styrelsen tar 
med sig stämmans funderingar om detta är något vi boende längs vägen 
skulle kunna hjälpas åt med. 

18. Meddelande av plats där protokollet från stämman hålls tillgängligt. 
Att protokollet görs tillgängligt på hemsidan eller att kontakt tas med 
styrelsen räcker enligt stämman. 

19. Ordförande tackade för visat intresse och avslutade stämman. 

Dag som ovan 

David Hellmin 
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